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A Bolyhos márka mozgalmas éveket tudhat maga mögött, a jövő legalább ilyen izgalmasnak tűnik.
Sokak kedvence a Bolyhos ágyaspálinka, ezt az elmúlt évek egyértelműen bizonyították. Mára az is

kiderült: a Bolyhos Pálinkafőzde egyik sikeres „terméke” az Újszilvási Ágyaspálinka Fesztivál.

Arra voltunk kíváncsiak, 2010ben mi a legfontosabb Bolyhosék számára. 

Az V. Újszilvási Ágyaspálinka Fesztivál után három héttel is pozit ív visszajelzések érkeznek a Bolyhos

Pálinkafőzdébe. A fesztivál programja és a 11 ezer l átogató  is azt bizonyítja, életképesek a regionális

pálinkafesztiválok, k ülönös e n ,   h a   a   k ísérő   kulturális programok vonzóak, megfelelő   a fesztiv ál

kommunikációja és jó a szervezés. 

Éppen emiatt  újra ellátogattunk Újszilvásra  és a Bolyhos P álinkafőzdében Bolyhos Zoltánnal arról

beszélgettünk, mit hoztak az elmúlt  évek, és melyek azok a feladatok, amelyek még várnak rájuk.

Tudnillik az elmúlt hatnyolc évben a Bolyhos márka országosan ismert lett, teljes egészében elkészült

az új főzde és parkosították a telephelyet, a már meglévő berendezések mellett itt az új kétszakaszos

technológia is, és mint azt a visszajelzések is bizonyítják, egyre sikeresebb az Újszilvási Ágyaspálinka

fesztivál. Arra a kérdésünkre, hogy ezek után mi a 2010es esztendő kiemelt feladata, Bolyhos Zoltán a

következőket mondta.  

„Ez az év a pályázatok éve, már csak azért is, mert több tervet is benyújtottunk. Végiggondoltuk, mi az

amire szükségünk van az elkövetkezendő években, ehhez igazítottuk a pályázatainkat, akár a LEADER

programról vagy az Mezőgazdasági  és Vidékfejlesztési Hivatal pályázatairól volt is szó. Reményeink

szerint  így kerülhet majd sor a targoncák cseréjére, és korszerűsíteni tudjuk az erjesztés technológiát is.

Ez utóbbi során több mint kétezer hektoliternyi erjesztőtartály lesz majd hűthető, ezzel olyan irányított

erjesztés valósulhat meg amelyet már régen megálmodtunk. Ehhez persze szükség van hőcserélőre és

nagy teljes ítményű   hűtőre  is.  B ízunk benne, hogy ezzel a m ár eddig is megval ósított minőségi

pálinkafőzés tovább javítható.” 

Bolyhos Zoltán fontosnak tartja azt  is, hogy a p álinka minőségét alapjaiban meghatározó  é rett,

fogyasztásra alkalmas gyümölcs szállítása  is a kor k övetelményeinek feleljen meg. Ehhez alkalmas

műanyag ládákra is szükségük van, ezek beszerzését is a kedvezően elbírált pályázatoka után reméli.

Csakúgy, mint egy új, és a már meglévőnél nagyobb kapacitású aszaló berendezés üzembe állítását.

Bolyhosék a k örnyezettudatos termelés megvalósítására is  ügyelnek, ugyanakkor az is tény, hogy a

pályázat során alternat ív energia felhasználásával kapcsolatos terveket is be kellett nyújtaniuk. Ezért

két napelemes  áramfejlesztőt   állítanak  üzembe, amely a gyümölcsfeldolgozó  és erjesztő   csarnok

áramellátását biztosítja majd. 

Az újszilvási pálinkafőzde következetesen ragaszkodik az ágyas, 50 fokos pálinkákhoz és Bolyhosék úgy

vélik jelenleg  éppen annyi p álinkát   f őznek, ami biztonságosan  értékesíthető   a magyar piacon.

Ugyanakkor az eddigi  és  a  k özeljövő   beruházásai, túl a minőség jav ításán, akár növekedéssel is

járhatnak. Magyarán az eddigi termelésüket bőven meghaladhatják. Bolyhos Zoltán szerint ez nem

feltétlenül lesz így. 

„Április végén fejeztük be a szezont, ami azt jelenti, hogy az elmúlt év július elejétől idén április végéig

napi 24 órában  „dolgozott”  az üzem, vagyis teljes kihasználtságban működtünk, ez a kapacitás nem

bővül, de nem is szeretnénk növelni a lefőzött 5060 ezer hektoliterfokot. Számunkra a minőség sokkal

fontosabb a mennyiségnél.” 

Természetesen azért szóba került az ágyaspálinka fesztivál is, lapunk az iránt érdeklődött, remélteke

ekkora sikert. Bolyhos Zoltán egyértelműsítette a helyzetet, amikor azt mondta „Mer az ember nagyot

álmodni, de ekkorát  mi  sem  álmodtunk”.   Azt az ért hozzátette, hogy miután   Újszilvás l élekszáma

mindössze 2600 fő, ehhez képest a 11 ezer kil átogató nagyon nagy szám, és persze örömteli. Amit

egyértelműen annak tulajdonít, hogy a rendezvény ingyenes, a Bolyhos márka jól bejáratott és sokak

kedvence, ők maguk pedig sokat tettek azért, hogy mindenhol olvassanak, halljanak a fesztiválról és

olyan programot állítsanak össze, ami vonzó lehet a helyiek és a környékbeliek számára. A jelek szerint

vonzó is volt. 
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Pálinka plusz   Fesztivál   „Mer az ember nagyot álmodni, de ekkorát mi sem álmodtunk”  

 

„Mer az ember nagyot álmodni, de ekkorát mi sem álmodtunk” 
2010. JÚNIUS 10. CSÜTÖRTÖK, 09:17  

A Bolyhos márka mozgalmas éveket tudhat maga mögött, a jövő legalább ilyen izgalmasnak tűnik.
Sokak kedvence a Bolyhos ágyaspálinka, ezt az elmúlt évek egyértelműen bizonyították. Mára az is

kiderült: a Bolyhos Pálinkafőzde egyik sikeres „terméke” az Újszilvási Ágyaspálinka Fesztivál.

Arra voltunk kíváncsiak, 2010ben mi a legfontosabb Bolyhosék számára. 

Az V. Újszilvási Ágyaspálinka Fesztivál után három héttel is pozit ív visszajelzések érkeznek a Bolyhos

Pálinkafőzdébe. A fesztivál programja és a 11 ezer l átogató  is azt bizonyítja, életképesek a regionális

pálinkafesztiválok, k ülönös e n ,   h a   a   k ísérő   kulturális programok vonzóak, megfelelő   a fesztiv ál

kommunikációja és jó a szervezés. 

Éppen emiatt  újra ellátogattunk Újszilvásra  és a Bolyhos P álinkafőzdében Bolyhos Zoltánnal arról

beszélgettünk, mit hoztak az elmúlt  évek, és melyek azok a feladatok, amelyek még várnak rájuk.

Tudnillik az elmúlt hatnyolc évben a Bolyhos márka országosan ismert lett, teljes egészében elkészült

az új főzde és parkosították a telephelyet, a már meglévő berendezések mellett itt az új kétszakaszos

technológia is, és mint azt a visszajelzések is bizonyítják, egyre sikeresebb az Újszilvási Ágyaspálinka

fesztivál. Arra a kérdésünkre, hogy ezek után mi a 2010es esztendő kiemelt feladata, Bolyhos Zoltán a

következőket mondta.  

„Ez az év a pályázatok éve, már csak azért is, mert több tervet is benyújtottunk. Végiggondoltuk, mi az

amire szükségünk van az elkövetkezendő években, ehhez igazítottuk a pályázatainkat, akár a LEADER

programról vagy az Mezőgazdasági  és Vidékfejlesztési Hivatal pályázatairól volt is szó. Reményeink

szerint  így kerülhet majd sor a targoncák cseréjére, és korszerűsíteni tudjuk az erjesztés technológiát is.

Ez utóbbi során több mint kétezer hektoliternyi erjesztőtartály lesz majd hűthető, ezzel olyan irányított

erjesztés valósulhat meg amelyet már régen megálmodtunk. Ehhez persze szükség van hőcserélőre és

nagy teljes ítményű   hűtőre  is.  B ízunk benne, hogy ezzel a m ár eddig is megval ósított minőségi

pálinkafőzés tovább javítható.” 

Bolyhos Zoltán fontosnak tartja azt  is, hogy a p álinka minőségét alapjaiban meghatározó  é rett,

fogyasztásra alkalmas gyümölcs szállítása  is a kor k övetelményeinek feleljen meg. Ehhez alkalmas

műanyag ládákra is szükségük van, ezek beszerzését is a kedvezően elbírált pályázatoka után reméli.

Csakúgy, mint egy új, és a már meglévőnél nagyobb kapacitású aszaló berendezés üzembe állítását.

Bolyhosék a k örnyezettudatos termelés megvalósítására is  ügyelnek, ugyanakkor az is tény, hogy a

pályázat során alternat ív energia felhasználásával kapcsolatos terveket is be kellett nyújtaniuk. Ezért

két napelemes  áramfejlesztőt   állítanak  üzembe, amely a gyümölcsfeldolgozó  és erjesztő   csarnok

áramellátását biztosítja majd. 

Az újszilvási pálinkafőzde következetesen ragaszkodik az ágyas, 50 fokos pálinkákhoz és Bolyhosék úgy

vélik jelenleg  éppen annyi p álinkát   f őznek, ami biztonságosan  értékesíthető   a magyar piacon.

Ugyanakkor az eddigi  és  a  k özeljövő   beruházásai, túl a minőség jav ításán, akár növekedéssel is

járhatnak. Magyarán az eddigi termelésüket bőven meghaladhatják. Bolyhos Zoltán szerint ez nem

feltétlenül lesz így. 

„Április végén fejeztük be a szezont, ami azt jelenti, hogy az elmúlt év július elejétől idén április végéig

napi 24 órában  „dolgozott”  az üzem, vagyis teljes kihasználtságban működtünk, ez a kapacitás nem

bővül, de nem is szeretnénk növelni a lefőzött 5060 ezer hektoliterfokot. Számunkra a minőség sokkal

fontosabb a mennyiségnél.” 

Természetesen azért szóba került az ágyaspálinka fesztivál is, lapunk az iránt érdeklődött, remélteke

ekkora sikert. Bolyhos Zoltán egyértelműsítette a helyzetet, amikor azt mondta „Mer az ember nagyot

álmodni, de ekkorát  mi  sem  álmodtunk”.   Azt az ért hozzátette, hogy miután   Újszilvás l élekszáma

mindössze 2600 fő, ehhez képest a 11 ezer kil átogató nagyon nagy szám, és persze örömteli. Amit

egyértelműen annak tulajdonít, hogy a rendezvény ingyenes, a Bolyhos márka jól bejáratott és sokak

kedvence, ők maguk pedig sokat tettek azért, hogy mindenhol olvassanak, halljanak a fesztiválról és

olyan programot állítsanak össze, ami vonzó lehet a helyiek és a környékbeliek számára. A jelek szerint

vonzó is volt. 

Szerző: Szelei József 

Fotó: Józsa Tamás 
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